

**SUBSTANTIAL SHAREHOLDER**

Based on returns submitted to the Company by the parties concerned, as at 30 September 2002, the following interests of 10% or more in the share capital of the Company were recorded in the register of interests required to be maintained by the Company pursuant to Section 16(1) of the SDI Ordinance:

名稱 Name	持有普通 股份數目 Number of shares held	佔本公司已發行 股份百分比 Percentage of the Company's issued share capital
New Century Worldwide Capital Limited*	295,584,635	53.3%

\* New Century Worldwide Capital Limited is beneficially and wholly-owned by a discretionary trust.

**主要股東**

根據有關各方向本公司提交之申報表，於二零零二年九月三十日，按本公司根據披露權益條例第16(1)條規定存置之登記冊之記錄，擁有本公司股本中10%或以上權益之股東如下：

持有普通 股份數目 Number of shares held	佔本公司已發行 股份百分比 Percentage of the Company's issued share capital
295,584,635	53.3%

\* New Century Worldwide Capital Limited 乃由一全權信託實益及全資擁有。

**PURCHASE, SALE OR REDEMPTION OF LISTED SECURITIES**

Neither the Company, nor any of its subsidiaries purchased, sold or redeemed any of the Company's listed securities during the period.

**買賣或贖回上市證券**

本公司或其各附屬公司概無於期內買賣或贖回本公司任何上市證券。

**CODE OF BEST PRACTICE**

In the opinion of the directors, the Company complied with the Code of Best Practice (the "Code") as set out in Appendix 14 of the Listing Rules, throughout the accounting period covered by the interim report, except that the independent non-executive directors of the company are not appointed for specific terms as required by paragraph 7 of the Code, but are subject to retirement by rotation in accordance with the Company's bye-laws.

**最佳應用守則**

董事會認為，除未有按照聯交所證券上市規則（「上市規則」）附錄十四所載之最佳應用守則（「應用守則」）第7段規定明確指定本公司之獨立非執行董事任期（惟須按本公司之公司細則輪席退任）外，本公司於中期報告所包括之整段會計期間內均一直遵守應用守則。